
Protokół Nr 03/2011

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów
w dniu 23 marca 2011 r.

Na  posiedzeniu  Komisji  obecni  byli  jej  członkowie  oraz  zaproszeni  goście  wg 
załączonej listy obecności.
Obrady prowadził  radny przewodniczący Komisji  –  Edward Kucharczyk,  który na 
wstępie powitał wszystkich, po czym przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej dot. tematycznie Komisji.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1
Członkowie Komisji przyjęli proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. 3
Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej dot. tematycznie Komisji – projekty 
uchwał w sprawie:

1) zmian w uchwale budżetowej  gminy i  miasta Czerwionka-Leszczyny na 2011 
rok,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały, 
11 głosami „za”. 

2) zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  i  Miasta  Czerwionka-
Leszczyny,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały, 
11 głosami „za”. 

3) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Orzesze dotyczącego 
pokrycia   kwoty  dotacji  udzielanej  na  dzieci  mieszkańców  Gminy  i  Miasta 
Czerwionka-Leszczyny  uczęszczające  do  Niepublicznego  punktu 
przedszkolnego  „Domowe przedszkole Piccolo” w Orzeszu przy ul. Marksa 13e 
w Orzeszu,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały, 
11 głosami „za”. 

4) zasad i trybu udzielania dotacji celowej dla osób fizycznych ze środków budżetu 
gminy pochodzących  z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze  środowiska i 
administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub  naruszenia wymogów 
korzystania ze środowiska,

Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  powyższy  projekt  uchwały, 
11 głosami „za”. 



Ad. 4
Przewodniczący Komisji  przedstawił  odpowiedź w sprawie  wniosku dot.  zmiany 
uchwały  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku w gminie  –  w związku  z  nowelizacją 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach proponuje się do czasu wejścia 
w życie ustawy wstrzymanie się ze zmianami w uchwale.
Radny  Bernard  Strzoda stwierdził,  że  nie  potrzeba  zmiany  uchwały  ale 
egzekwowania ściśle tego co jest zapisane w obowiązującej uchwale. 
Radny  Arkadiusz  Adamczyk  stwierdził,  że  należy  wymóc  na  jednostce,  która 
powinna kontrolować aby zwiększyła działania. Natomiast temat wywozu dokładnie 
zdiagnozować.

Ad. 2
Protokół  Nr  2/2010  z  posiedzenia  Komisji  23  lutego  2011  r.  został  przyjęta 
„jednogłośnie”  bez uwag – głosowało 9 radnych.   
 
Na tym posiedzenie zakończono.
Protokołowała:
Alina Kuśka

    Przewodniczący Komisji

    radny Edward Kucharczyk
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